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     REFERAT FOR GENERALFORSAMLING 

    I HOU OG OMEGNS IDRÆTSFORENING 

Tirsdag den 19. marts 2024 kl. 18.15-20.15 i Hou Hallen 

 

1. Valg af dirigent og referent 
 

● Bestyrelsen indstillede Heidi Zülau som dirigent.  
● Heidi blev valgt og konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indkaldt og 

beslutningsdygtig. 
● Bestyrelsen tager referat. 

 

2. Formandens beretning 
 
● Overskriften på beretningen er: Nemt og sjovt at være med 
● For at gøre det nemt og sjovt at være med er der fokus på: Flere med, Sund 

økonomi, Nok hænder, Gode samarbejder. Som forening lykkedes vi godt med 
indsatsområderne. 

● Der er investeret i paddlebaner i samarbejde med Hou Hallen, HMI og Egmont.  
● Sund økonomi: Økonomien er gjort mere gennemsigtig, så man kan se 

hvordan foreningen kører og hvordan alle bidrager til det. Det er så nyt, så 
effekten endnu ikke er målbar. Der laves evaluering næste år. 

● Vi har tre hovedsponsorer. Der har været afholdt sponsormøde, hvor der blev 
udtrykt ønske om en ny klubsponsor. Der arbejdes på at lave en aftale med 
Sport24. Når udvalg laver sponsorater, er det vigtigt at informationen sendes 
til sponsoransvarlig i bestyrelsen. 

● Nok hænder: Der er gjort et godt fodarbejde for at rekruttere nye medlemmer 
til håndboldudvalget. Det er lykkedes at rekruttere trænere til badminton, og 
et nyt badmintonudvalg er på vej. Der gøres noget for at understøtte 
frivilligheden, og der blev afholdt en vellykket frivilligfest. Der er udarbejdet en 
folder til nye udvalgsmedlemmer. Der er afholdt to fællesudvalgsmøder med 
fokus på beredskab, halkultur og ønske om flere frivillige. 

● Gode samarbejder: Der er brugt meget tid på juniorklubben, som er en 
trepartsaftale mellem Hou Hallen, Hoif og Hou Skole. Der skal oprettes en ny 
samarbejdsaftale, og der er rigtig gode takter og kommunikation med Odder 
Kommune. 

●  
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● Der skal lyde et stort tak til støtteforeningen som har hjulpet med at få mange 
ting til at ske. 

● Vi har sagt farvel til Leif og goddag til Kenneth. 
● Vi er blevet kontaktet af et lille bureau, der gerne vil lave en reklamefilm for 

vores klub. Det finansieres af lokale sponsorer, som bureauet selv kontakter. 
Det undersøges, om det kunne være en idé at sige ja tak til. 

● Idrætsforeningen fylder 80 år i 2024. Der planlægges en stor fest for frivillige 
og betalende gæster.  

● Fed fredag: Ideen er, at der lave aktiviteter nogle fredage aftener. Her er der 
speciet fokus på at have de unge som målgruppe og det er planen at inddrage 
dem selv, så de får ansvar og medejerskab. Der arbejdes på at få det 
finansieret gennem forskellige fonde. 

 
3. Beretninger fra udvalg 

 
Bordtennis v/ Julie 
Det går som det plejer. Der er afholdt en hyggelig julefrokost og der er 
ligeledes afholdt flere turneringer.  
 
Børneteater v/Vibeke 
Der har i 2023 været afholdt børneteater, hvor Skatteøen blev opsat. Der 
var 31 deltagenede børn og der blev solgt billetter til lidt over 30.000kr. 
Børneteater vender tilbage igen i 2025. Der kommer hele tiden nye gode 
kræfter til, så det kan blive videreført.  
 
Fodbold v/Thao 
Der er oprettet et nyt udvalg bestående af 5 medlemmer. Der kommer nye 
børnehold efter påske, og der er kommet et nyt seniorhold. 
Fodboldafdelingen har et samarbejde med AGF, så børnene kan komme ind 
og se en gratis kamp, og man kan få besøg af AGF. 
 
Floorball v/Line H (efter mail fra udvalget) 
De er udfordrede på medlemsfronten. Der bliver arbejdet på at få flere 
medlemmer. Der overvejes at lave to hold, der spiller samtidig. 
 
Gymnastik v/Alice 
Samme 6 hold som sidste år. Et syvende hold er startet op: rytmisk for 
voksne. I 2023 var der 700 betalende gæster til opvisningen, og med 
gymnaster og trænere, var der 1000 mennesker igennem hallen. Gennem 
penge fra støtteforeningen og et overskud på budgettet, er der købt endnu  



 

3 

 
 
 
en airtrack. Der er en god tilslutning af frivillige hænder. Der har været 
venteliste på samtlige hold, til trods for udvidelse af holdene. Det er blevet 
efterspurgt af 7. klasserne, at holdet skal udvides til 8. klasse, så de kan 
fortsætte med at gå der. Sæsonen startede med et kursus for alle trænere 
med et besøg fra en konsulent fra DGI efterfulgt at førstehjælp ved Tage. 
Der kom 20 trænere, og det har været meget positivt efterfølgende at 
kunne tage fælles udgangspunkt i erfaringen fra kurset. 
  
Håndbold v/Pernille 
Der er blevet skabt et nyt udvalg bestående af 5 medlemmer. Der er 
oprettet tre børnehold med knap 30 børn,  men mange børn og trænere er 
faldet fra. Det har været svært at engagere forældrene, og det er usikkert, 
om det bliver oprettet næste år. Herreholdet er godt bemandet, hvor 
dameholdet er ramt af skader og udfordringer med at få nok spillere. Der 
forøges med håndboldfitness til efteråret, for at tiltrække nye spillere. Der 
kommer nok to herrehold. Hvis ikke børnehold oprettes næste sæson 
tænkes der i at der kunne være weekendhold for de små børn. U9 holdet 
fortsætter.  
 
Juniorklubben v/Karin 
Der nedsættes et Juniorudvalg med udgangspunkt i dem der går i 
juniorklubben, så de selv kan arrangere aktiviteter. (Jfr. Beretningen)  
 
Kroket v/ Ingelise 
Der er pt. 5 spillere og plads til flere. 
 
Petanque v/ Benny 
Der er 38 medlemmer med en gennemsnitsalder på 78. I 2023 deltog de i 
petanquesportens dag, som gav nogle ekstra medlemmer, dette vil blive 
afholdt igen, og understøttes med hjælp fra DGI. 
 
Senioridræt v/Eva 
Det går godt med et stabilt medlemstal på 40-50. 
 
Sommeraktiviteter v/Birgitte 
Seminyt udvalg. Sommeraktivitet 2023 gik godt med 73 deltagende børn. I 
år sættes prisen lidt op. Der er snakket om at søge sponsorrater til udstyr, 
og der tænkes i at man evt. kunne slå sig sammen med andre udvalg, der 
mangler de samme ting.  
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Svømning v/Kim 
Det går godt. Der er tilmeldt 98 børn, 100 voksne og 25 familier samt 30 
frivillige. Året har budt på udfordringer med bunden i det varme bassin, 
hvilket har skabt lidt udfordringer for de mindste svømmere, men holdene 
er blevet afholdt. Der er modtaget penge fra støtteforeningen og Hou 
Hallens venner til en udstyrsvogn.  
 
Tennis/paddletennis v/ Steen 
Det er det samme udvalg plus en ekstra med fokus på paddle. 
Medlemstallet er faldet, men der er spillet meget tennis. Standerhejsning 
påtænkes at slås sammen med åbning af den nye paddlebane. Der er 
oprettet en projektgruppe omkring paddle bestående af repræsentanter fra 
Hou hallen, HMI, Egmont og Hoif. Alle parter har givet 200.000kr til 
realiseringen af banen. Der er ligeledes hentet fondsmidler hjem. Banerne 
er ved at blive bygget. Der arbejdes på et låse/bookingsystem. Der er 
indkøbt 10 bat til fri afbenytelse, samt lavet en aftale om at få brugte 
bolde. Kontingent vil blive 1000kr og 1500 for en husstand. Egmont og HMI 
betaler 2xhusstand. Der er modtaget 2000kr fra vækstpuljen fra DGI.  
 

4. Fremlæggelse af regnskab, for det forløbne år, til godkendelse 
Det har været et godt år. Regnskabet byder på 175.000kr i underskud dette fordi, 
der er lagt 200.000kr ud til paddle, hvilket vil sige, at der er et reelt overskud på 
25.000kr. Alle udvalg har overskud.  
De enkelte udvalgsbudgetter skulle gerne være nemmere at overskue. Alle 
afdelinger har mulighed for at sætte overskud over på en opsparing, dette aftales 
og besluttes af bestyrelsen.  
Der blev stillet spørgsmål til, hvordan hvert udvalgs overskud fordeles. Dette 
tages op på et bestyrelsesmøde, så der kan komme klare rammer. Det blev 
pointeret, at det er vigtigt ikke at lægge sig fast i et fast administrativt system, da 
der er stor forskel på behov og aktiviteter i de forskellige udvalg. 
På opfordring fra kassereren skal alle udvalgene gå gennem deres tovholder ved 
økonomiske bevægelser, det skaber et bedre overblik og forståelse af udgifterne. 
Regnskabet er godkendt. 
 

5. Budget og planer for det kommende år 
Budgettet ser flot ud med et forventet overskud på 125.000kr. 
Bidragssatserne bliver evalueret i slutningen af året. 
Der er kommet et tættere samarbejde med udvalgene i forhold til budget. 
Det blev foreslået, at der i budgettet indsættes resultat fra året før, så de kan 
sammenlignes.  
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6. Behandling af indkomne forslag 
Ingen indkomne forslag. 
 

7. Valg af bestyrelse:  

a. Karin Daugaard: Genvalgt 

b. Line Heltoft: Genvalgt 

c. Lotte Knudsen: Genvalgt 

8. Valg af 2 suppleanter 

a. Vacant: Marianne Ebbensgaard valgt 

b. Anna Marie Christensen: genvalg 
 

9. Valg af revisorer  

a. John Jensen: Genvalgt 

b. Jørgen Hasselbalch: Genvalg 
 

    10. Valg af 1. revisorsuppleant 

a. Birte Gerber: Genvalgt 
 

    11. Eventuelt 

● Den 9.september er der jubilæum i Hoif. Søndag den 8. september afholdes 
en lille jubilæumskomsammen, hvor lokalarkivet laver en udstilling og 
bestyrelsen er værter ved et lille glas. Der arbejdes på at lave andre 
aktiviteter på dagen. 

● Juletræstænding fortsættes. 
● Beredskabsplaner skal formidles ud til holdene. Det er udvalgenes ansvar. 

Der er lavet en folder, og selve planen ligger på hjemmesiden. 
● 10.april afholdes førstehjælpskursus for alle frivillige.  
● Mastercard udfordring: Det har i en periode ikke været muligt at betale 

med Mastercard over Conventus. Dette fordi det næsten er umuligt for 
kasserern at afstemme efter betaling med Mastercard. Conventus er ikke 
gearet til Mastercard. Det er blevet testet af om behovet for at betale med 
Mastercard er reelt, ved at fjerne muligheden. På opfordring fra 
forsamlingen genindføres muligheden for betaling med Mastercard og der 
evalueres på behovet og udfordringen. 
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● Der var et spørgsmål til planen for reparation af klubhuset i forbindelse med 
tennis. Det trænger, og der skal gøres noget ved det. Der arbejdes på at få 
det løst. Bestyrelsen følger op på det sammen med udvalget.  

● Der blev sagt tak til Kim for indsatsen som webmaster.  

 

 

 

 

 

 

 

Godkendt: Heidi Zülau Jørgensen


